



**INQUIRY OF MINISTRY  
DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT**

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"  
PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION <b>Q-763</b>	BY / DE <b>Mr. Viersen (Peace River-Westlock)</b>	DATE <b>September 14, 2022</b>
--	--	-----------------------------------

Reply by the Minister of Public Safety  
Réponse du ministre de la Sécurité publique

Pam Damoff, M.P.

PRINT NAME OF SIGNATORY  
INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE  
MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY  
MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

QUESTION

With regard to Canada's participation in Interpol's notice system since November 4, 2015: how many green notices were issued by Canada, broken down by (i) year, (ii) type of criminal activity referred to, (iii) the country to which the notice was issued?

REPLY / RÉPONSE

ORIGINAL TEXT  
TEXTE ORIGINAL

TRANSLATION  
TRADUCTION

**Royal Canadian Mounted Police (RCMP)**

Interpol Ottawa currently has eight active Green Notices for the period of November 4, 2015 to September 20, 2022. We are unable to account for any other Green Notices that may have been issued between this time-frame, as they could have been removed from the Interpol system, as per article 51(3) of Interpol's Rules on the Processing of Data which specifies that the recorded data must be deleted by the data owner once the purpose has been achieved.

Parts (i) and (ii):

- For the calendar year 2015 (as of November 4, 2015), there are no Canadian Green Notices active.
- For the calendar year 2016, three Green Notices remain active for criminal activity related to Crimes Against Children, Sexual Offences & Assault/Maltreatment.
- For the calendar year 2017, three Green Notices remain active for criminal activity related to Crimes Against Children & Sexual Offences.
- For the calendar year 2018, two Green Notices remain active for criminal activity related to Crimes Against Children, Sexual Offences, Sexual Exploitation/Prostitution & Production/Distribution of Pornography.
- For the calendar years 2019 through September 20, 2022, there are no Canadian Green Notices active.

Part (iii):

- Please note that notices are broadcasted globally, as opposed to individual countries



## INQUIRY OF MINISTRY DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"  
PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-763	BY / DE M. Viersen (Peace River-Westlock)	DATE Le 14 septembre 2022
---	--	------------------------------

Reply by the Minister of Public Safety  
Réponse du ministre de la Sécurité publique

Pam Damoff, députée

PRINT NAME OF SIGNATORY  
INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE  
MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY  
MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

### QUESTION

En ce qui concerne la participation du Canada au système des notices d'Interpol depuis le 4 novembre 2015 : combien de notices vertes ont été émises par le Canada par (i) année, (ii) type d'activité criminelle, (iii) pays pour lequel la notice a été émise?

### REPLY / RÉPONSE

ORIGINAL TEXT  
TEXTE ORIGINAL

TRANSLATION  
TRADUCTION

### Gendarmerie royale du Canada (GRC)

Interpol Ottawa a présentement huit notices vertes qui sont toujours actives entre le 4 novembre 2015 et le 20 septembre 2022. Nous ne sommes pas en mesure de comptabiliser les autres notices vertes qui ont pu être émises durant cette période, car elles ont pu être supprimées du système Interpol, conformément à l'article 51(3) du Règlement d'Interpol sur le traitement des données. Ce dernier précise que les données enregistrées doivent être effacées par le titulaire des données une fois la finalité atteinte.

Parties i) et ii) :

- Pour l'année civile 2015 (en date du 4 novembre 2015), il n'y a aucune notice verte active émise par le Canada.
- Pour l'année civile 2016, trois notices vertes demeurent actives pour des activités criminelles commis à l'encontre des enfants, des infractions à caractère sexuel, des voies de fait et la maltraitance.
- Pour l'année civile 2017, trois notices vertes demeurent actives pour des activités criminelles commis à l'encontre des enfants et des infractions à caractère sexuel.
- Pour l'année civile 2018, deux notices vertes demeurent actives pour des activités criminelles commis à l'encontre des enfants, des infractions à caractère sexuel, l'exploitation sexuelle/prostitution et à la production/distribution de pornographie.
- Pour l'année civile 2019 jusqu'au 20 septembre 2022, il n'y a aucune notice verte active émise par le Canada.

Partie iii) :

- Veuillez noter que toutes les notices d'Interpol sont diffusées au niveau mondial plutôt qu'à des pays individuels.